
PROTOKÓŁ  NR XXXIV/2017
XXXIV  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU

w dniu 8 sierpnia 2017 r.

     XXXIV sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o
godz.1500  Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w
sesji uczestniczy 10, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały
(w  trakcie  posiedzenia  przybyły  jeszcze  3  osoby  –  w  sesji  nie  uczestniczyli  radni  Mariusz
Romanowicz i Krystyna Woronko).
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
         Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego,

Stosunkiem głosów 9 za, przy 1 przeciwnym 
i 1 wstrzymującym się od głosowania 

przyjęto następujący porządek dzienny :

1) Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego.
2) Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Supraśl,

3) Zakończenie.
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.2

       Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały,
Tadeusz Karpowicz – zwrócił uwagę, że „zginęło” 50 tys. zł w dziale 900 „modernizacja oświetlenia

– Szosa Baranowicka”, było 550 tys. teraz jest 500 tys.
Lucyna Majewska – wyjaśniła, że 50 tys. zostało przeniesione zarządzeniem Burmistrza na budowę

i modernizację oświetlenia ulicznego,
Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że były to środki w ramach budżetu obywatelskiego i nie można

ich było ruszać,
- jego zdaniem powierzchniowe utwardzanie dróg bez odwodnienia powoduje

coraz większe straty na ściekach,
- zapytał ile kosztuje metr utwardzenia drogi i ile kosztuje metr utwardzenia

ul.Ottawskiej,
Burmistrz – poinformował, że do końca sierpnia zespół na czele , którego stoi Zastępca Burmistrza

ma przedstawić koncepcję działań naprawczych w KZB zmierzających do ograniczenia
strat na gospodarce wodno-ściekowej,

 -  stwierdził,  że  jego zdaniem wykonywanie  powierzchniowego utwardzania  dróg nie
wpływa zwiększenie strat na ściekach,

 -  dodał,  że  prace  naprawcze dot.  gospodarki  ściekowej  trwają  już od kilku  lat,  min.
uszczelniano rury kanalizacyjne przed wodami gruntowymi metodą bezrozkopową,
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Burmistrz – przypomniał również, że 3 lata temu połączono wodociągiem Grabówkę z Sowlanami,
 - zrobiono też lagunę do odparowania popłuczyn wody w Grabówce,
 - w ubiegłym roku zmodernizowano stację pomp w Ogrodniczkach,
 - w tym roku zostały zmodernizowane studnie w Supraślu,

Walerian Anisimowicz –   stwierdził,  że nie jest  w stanie tak od razu odpowiedzieć na pytania
radnego  Karpowicza  odnośnie  kosztów  1m2 utwardzanych  różnymi
metodami dróg,

 -  w ubiegłym roku 1 m2 nawierzchni asfaltowej kształtował się na poziomie
około 90 zł/m2,  w tej  chwili  kiedy wpłynęła tylko jedna oferta  jest  to
koszt około 150 zł/m2,

 -  poinformował, że nasz kosztorys inwestorski opiewał na kwotę 3,7 mln zł,
natomiast firma STRABAG, która złożyła ofertę chce 4,170 mln,

Józef Fiłonowicz – odnośnie zał. nr 3 poz. 11 „zagospodarowanie doliny rzeki Supraśl – budowa
kładki wraz z przebudową jazu na rzece Supraśl” ,  gdzie zabezpieczona jest
kwota 190 tys. zł, stwierdził, że to nie jest najpilniejsze zadanie, jego zdaniem
znacznie  ważniejszą  rzeczą  jest  np.  wymiana  rur  azbestowych  w
ul.Cegielnianej,

 -  zapytał skąd wzięła się tak wysoka kwota na tej jaz,
Burmistrz – wyjaśnił, że sytuacja z tym jazem jest katastroficzna, sama naprawa tego jazu to koszt

około 500 tys. zł, 
 -  liczymy, że w tym roku rozpocznie się I etap jego remontu (na razie trwa uzgadnianie

dokumentacji),
Monika Suszczyńska – zwróciła uwagę, że propozycje zmian do budżetu przysługują wyłącznie

Burmistrzowi,
Józef  Fiłonowicz  –  stwierdził,  że  bardziej  bulwersująca  jest  dla  niego  poz.40  „Ogród  Saski  w

Supraślu – projekt” i jest tam kwota 52 618 zł,
- jego zdaniem, to nie jest pilna sprawa i dlatego stawia wniosek o przeniesienie

tych środków na wymianę rur azbestowych w ul.Cegielnianej,
Monika  Suszczyńska  – stwierdziła,  że  nie  podda tego wniosku pod głosowanie,  ze  względu na

zapisy ustawowe mówiące,  że  propozycje zmian do budżetu przysługują
wyłącznie Burmistrzowi,

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek aby 50 tys. przesunięte z modernizacja oświetlenia – Szosa
Baranowicka”, wróciło z powrotem na „budowę i modernizację oświetlenia
ulicznego”,

-  nie można było przesuwać środków z budżetu obywatelskiego,
Burmistrz – wyjaśnił, że są zaplanowane inwestycje w ramach oświetlenia ulicznego, gdzie brakuje

już środków,
 - te pieniądze pozwolą podpisać gminie umowę na budowę oświetlenia ulicznego,
 -  oczywiście  te  środki  wrócą  na  oświetlenie  Szosy  Baranowickiej,  ale  na  razie

przeciągają się prace projektowe tej inwestycji (o 2 miesiące przesunięto termin),
 - podkreślił, że tak naprawdę jedynymi środkami w ramach budżetu obywatelskiego, były

środki  na  rozbudowę  szkoły  w  Ogrodniczkach,  a  środki  na  oświetlenie  Szosy
Baranowickiej były środkami dodatkowymi,

Ludmiła Sawicka – stwierdziła, że jej zdaniem uchwała o budżecie obywatelskim nie jest w ogóle
realizowana,

Bernard Prochaski – postawił wniosek o zakończenie dyskusji,

stanowisko Rady – za zakończeniem dyskusji głosowało 
7 radnych, przeciw 4 i 2 wstrzymało się od głosowania,

uchwalę nr XXXIV/394/2017 w sprawie jw. podjęto przy
 8 głosach za, 3 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosowania,

 (zał. nr 2)

XXXIV  sesja w dniu 8 sierpnia 2017 r. 2



b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Supraśl :

uchwalę nr XXXIV/395/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 8 głosach za i 5 wstrzymujących się od głosowania,

 (zał. nr 3)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.3

        Zakończenie :

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.1630  zakończono.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady
Marian Brajczewski                                                                               
                                                                                                 mgr Monika Suszczyńska
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